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ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ ΥΔΡΕΥΣΗΣ ΑΠΟΧΕΤΕΥΣΗΣ ΚΙΛΚΙΣ (ΔΕΥΑΚ) 
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ: 1ο χιλιόμετρο Κιλκίς Ξηρόβρυση, 61100 Κιλκίς 
ΤΗΛΕΦΩΝΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ: 23410 29330     FAX: 23410 29320 
Email: info@deyak.gr,   Ιστοσελίδα: www.deyak.gr 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 

Από το πρακτικό της με αριθμό 6/2023 τακτικής συνεδρίασης του Διοικητικού  Συμβουλίου της 
Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης Αποχέτευσης Κιλκίς. 
  
 
ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ: Της  07-06-2023,  Ημέρα: Τετάρτη         Ώρα: 13:30 μ.μ. 

ΠΡΟΣΚΛΗΣΗ: Έγγραφη αρ. πρωτ: 2272/02-06-2023 ,  Ημερομηνία: 02-06-2023 

 
 
Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόμιμη απαρτία αφού σε σύνολο έντεκα (11) μελών, βρέθηκαν παρόντα  
Εννέα (9). 
 

1. Καραμπίδης Βασίλειος, Πρόεδρος 

2. Σημαιοφορίδης  Αλέξανδρος, Αντιπρόεδρος 

3. Πογέλης Ανέστης, Δημοτικός Σύμβουλος, μέλος 

4. Μπαλάσκας Γεώργιος, Δημοτικός Σύμβουλος, μέλος 

5. Κεμανίδης Γεώργιος, Δημοτικός Σύμβουλος, μέλος  

6. Χατζηαποστόλου Ιωάννης, Δημοτικός Σύμβουλος, μέλος 
7. Σισμανίδη Ιωάννη, Δημότης, μέλος 

8. Φωτακέλη Γιαννούλα, Εκπρόσωπος Περιβαλλοντικού Συλλόγου, μέλος 

9. Ταγκαλίδης Αναστάσιος, Εκπρόσωπος Συλλόγου εργαζομένων, μέλος,  
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1. Ανδρεανίδης Χρήστος, Δημότης, Μέλος 
2. Μοσχοτόγλου Αναγνώστης, Δημοτικός Σύμβουλος, μέλος 

 
Στην συνεδρίαση συμμετείχε ο Γενικός Διευθυντής της ΔΕΥΑΚ, κ. Αβραμίδης Ηλίας και για την τήρηση των 
πρακτικών συμμετείχε η υπάλληλος της ΔΕΥΑΚ Νικολαΐδου Θεανώ. 
 
Παρατηρήσεις: 
 
Τα θέματα 8

Ο
 και 9

ο
 αποσύρθηκαν από τη συζήτηση της σημερινής συνεδρίασης. 

 
Μετά από πρόταση του προέδρου του Δ.Σ. και κατά παρέκκλιση, τα θέματα 15, 16, 4 &  5  συζητήθηκαν κατά 
προτεραιότητα, αμέσως μετά  τα θέματα της εκτός ημερήσιας διάταξης και χωρίς να μεταβληθεί η σειρά - αρίθμηση 
των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης, λόγω της ανάγκης επίτευξης της απόλυτης πλειοψηφίας του συνόλου των 
μελών του Διοικητικού Συμβουλίου. Τούτο συνέβη λόγω της παράκλησης του μέλους κ. Πογέλη Ανέστη να 
αποχωρήσει από τη συνεδρίαση το συντομότερο δυνατόν λόγω ανειλημμένων υποχρεώσεων.  

 

Το μέλος του Δ.Σ. κ. Πογέλης Ανέστης αποχώρησε από την συνεδρίαση μετά τη συζήτηση και ψήφιση των 15ου-

16ου - 4ου - 5ου & 1
ου

  θέματος της ημερήσιας διάταξης , λόγω ανειλημμένων υποχρεώσεων. 

 

Το μέλος του Δ.Σ. κ. Κεμανίδης Γεώργιος αποχώρησε από την συνεδρίαση, μετά τη συζήτηση και ψήφιση του 15 
ου

 

& 16
ου

 θέματος τα οποίο συζητήθηκαν 1
ο
 και 2

Ο
 από τα θέματα της ημερήσιας διάταξης, αμέσως μετά  τα θέματα της 

εκτός ημερήσιας διάταξης, λόγω ανειλημμένων υποχρεώσεων. 

 
 
ΑΠΟΦΑΣΗ:  6-88/07.06.2023 
 
Θέμα: 15ο -  Έγκριση 1ου πρακτικού επιτροπής παραλαβής της προμήθειας με τίτλο: 
«ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ ΨΗΦΙΑΚΩΝ ΥΔΡΟΜΕΤΡΩΝ» της Πράξης με τίτλο «Εμβληματικά έργα ύδρευσης 
ΔΕΥΑ Κιλκίς», σύμβαση ποσού 2.177.793,50 € (πλέον ΦΠΑ) με (ΑΔΑΜ:22SYMV011755145), 
ανάδοχος  «G & G INNOVATIONS Ι.Κ.Ε». 
 
Ο πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εισηγούμενος το ΔΕΚΑΤΟ ΠΕΜΠΤΟ θέμα της ημε-
ρησίας διάταξης, έθεσε υπόψη του Διοικητικού Συμβουλίου τον τίτλο του θέματος. 
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Στη συνέχεια διάβασε το 1Ο πρακτικό της επιτροπής παραλαβής το οποίο έχει διαμοιραστεί σε όλα τα μέ-
λη του Δ.Σ. και αναφέρει τα εξής: 
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Διευκρινήσεις ζήτησαν τα μέλη του Δ.Σ. επί του θέματος και τότε ο Πρόεδρος κάλεσε να προσέλθουν στη 
συνεδρίαση τα μέλη της επιτροπής παραλαβής της προμήθειας. 
 
Στην αίθουσα προσήλθαν τα δύο από τα τρία μέλη της επιτροπής και συγκεκριμένα οι κ.κ. Παραγιός Ι-
ωάννης και Αποστολίδης Νικόλαος. 
 

Ακολούθησε ο εξής διάλογος μεταξύ μελών του ΔΣ και της ΕΠ 

 

Το μέλος του ΔΣ κ. Σημαιοφορίδης έθεσε δύο ερωτήματα α) αν προβλέπεται παραλαβή προμήθειας ε-
κτός χώρου της ΔΕΥΑΚ και β) αν στη μελέτη προβλεπόταν οι αλλαγές αυτές και αν αυτό δεν επηρεάζει 
την όλη εξέλιξη της σύμβασης. 
 
Ο Πρόεδρος της ΕΠ κ. Παραγιός απάντησε ότι η παραλαβή επιτρέπεται ακόμη και στο εξωτερικό, παρα-
λαβή μπορούμε να κάνουμε οπουδήποτε αρκεί όμως να καταγράψουμε τα serial number και αυτό που 
θα παραλάβουμε να είναι αυτό που θα έρθει εδώ και ναι προβλέπεται στη διακήρυξη και πληρώνεται το 
80% της αξίας και το 20% γίνεται ως εργασία, πληρώνεται με την τοποθέτηση. Αυτός είναι γενικός κανό-
νας. Επίσης κάναμε θεματοφυλακή στην αποθήκη του αναδόχου και υπεύθυνος είναι ο ίδιος. 
 
Το μέλος του ΔΣ κ. Χατζηαποστόλου απευθυνόμενος στον πρόεδρο της ΕΠ κ. Παραγιό ζήτησε να ανα-
γράφεται στο πρακτικό το κοστολόγιο του ενός και του άλλου υδρομέτρου.  
 
Ο Πρόεδρος της ΕΠ κ. Παραγιός απάντησε ότι είναι ακριβώς το ίδιο κοστολόγιο και πρέπει να συμπλη-
ρωθεί στο πρακτικό το κόστος των δύο υδρομέτρων, ότι είναι παράλειψη της επιτροπής και θα συμπλη-
ρωθεί στο πρακτικό. 
Έπειτα  ο κ. Παραγιός εξήγησε στα μέλη του Δ.Σ. τα υπέρ των υδρομέτρων που επέλεξαν και πως πρέπει 
το Δ.Σ. να  επικυρώσει  της απόφασης της επιτροπής. 
  
Το μέλος του Δ.Σ. κ. Χατζηαποστόλου, συμφώνησε να εγκρίνει το πρακτικό με την προϋπόθεση να συ-
μπληρωθεί με το κόστος των δύο υδρομέτρων. 
 
Στη συνέχεια το λόγο πήρε ο κ. Αβραμίδης Ηλίας Γ. Διευθυντή της Δ.Ε.Υ.Α. Κιλκίς, ο οποίος ανέφερε ότι η 
επιτροπή γνωμοδοτεί για την έγκριση τμήματος του συμβατικού εξοπλισμού της προμήθειας του θέματος 
και το συμβούλιο θα αποφασίσει για το αν δέχεται η όχι το πρακτικό της επιτροπή παραλαβής. 

 

 

Εξέφρασε τις εξής αντιρρήσεις: 

1. Για την παραλαβή της προμήθειας στην έδρα της εταιρίας στην Αθήνα, ενώ τα τεύχη του 

διαγωνισμού που αποτελούν κανονιστικές διατάξεις αναγράφουν ότι η παραλαβή γίνεται στην έδρα 

της ΔΕΥΑ Κιλκίς. 

2. Για την  επιλογή μηχανικού - ογκομετρικού υδρομέτρου αντί του ψηφιακού υπερήχων, ενώ είναι 

παραδεκτό ότι τα υδρόμετρα υπερήχων πλεονεκτούν, επειδή δεν έχουν κινητά σημεία, έχουν 

μεγαλύτερη ακρίβεια και η τιμή τους είναι έως και τρεις φορές ακριβότερη από τα μηχανικά 

υδρόμετρα. 

3. Για την αλλαγή των υδρομέτρων. Στην διακήρυξη είχε ως βασικό όρο τα υδρόμετρα να είναι του 

ιδίου κατασκευαστικού οίκου με ενσωματωμένο τον μετρητικό μηχανισμό με τον μηχανισμό 

τηλεμετρίας. Στο ΔΣ  εμφανίστηκαν δύο υδρόμετρα με αυτά τα χαρακτηριστικά, ενώ τα 

παραληφθέντα είναι με εξωτερική εναλλάξιμη διάταξη επικοινωνίας. Κοντολογίς άλλα 

περιγράφηκαν και εμφανίστηκαν στο ΔΣ και άλλα παραλήφθηκαν. 

4. Τέλος ανέφερε ότι πρέπει να εξεταστεί εάν υπάρχει ασυμβίβαστο με το μέλος της επιτροπής 

παραλαβής  που είναι και εκκαθαριστής της δαπάνης. 
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Το Διοικητικό Συμβούλιο μετά από διαλογική συζήτηση και αφού έλαβε υπόψη: 
 
 

 τις διατάξεις του Ν.1069/80, όπως αντικαταστάθηκαν από τις διατάξεις του Ν.4483/17, 

 Το πρακτικό της επιτροπής παραλαβής, μετά από τις απαραίτητες διορθώσεις, 

 Τη μεταξύ των μελών συζήτηση όπως αυτή καταγράφηκε στα ηχογραφημένα πρακτικά. 

 
 
 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  
 
 
 

• Εγκρίνει το 1Ο πρακτικό επιτροπής παραλαβής της προμήθειας με τίτλο: «ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ 
ΨΗΦΙΑΚΩΝ ΥΔΡΟΜΕΤΡΩΝ» της Πράξης με τίτλο «Εμβληματικά έργα ύδρευσης ΔΕΥΑ 
Κιλκίς», σύμβαση ποσού 2.177.793,50 € (πλέον ΦΠΑ) με (ΑΔΑΜ:22SYMV011755145), 
ανάδοχος  «G & G INNOVATIONS Ι.Κ.Ε» μετά τις διορθώσεις που πραγματοποιήθηκαν 
από την Ε.Π. κατόπιν υποδείξεων των μελών του Δ.Σ. της ΔΕΥΑ Κιλκίς. 

 
  

Πλέον το 1ο πρακτικό της επιτροπής παραλαβής της προμήθειας με τίτλο: «ΠΡΟΜΗ-
ΘΕΙΑ ΨΗΦΙΑΚΩΝ ΥΔΡΟΜΕΤΡΩΝ» διαμορφώνεται ως εξής: 
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Η απόφαση αυτή πήρε αύξοντα αριθμό: 6-88/07.06.2023  
 
 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύνεται η συνεδρίαση. 

Για το παραπάνω θέμα συντάχτηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως εξής: 

 

 
Ο Πρόεδρος Δ.Σ 

 της Δ.Ε.Υ.Α. Κιλκίς 
 
 
 
 

Καραμπίδης Βασίλειος   
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